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tncheiat azi 2O.O3 ,2OA7-cu prilejul gedinlei ordinare a Consiliului Local al
comunei Covdsin3

La lucririle gedinfei participE 1O consilieri locali din cei 11 in functie, fiind
prezent Si d-l viceprimar One! Marius-Silviu, care exerciti atribugiile functiei de
primar in conformitate cu Ordinul nr.5Ol3O.O1.2017 a Institutiei Prefectului-
Judetul Arad.

Mai participi Ia lucrdrile gedintei d-l inspector Singeorgean Lucian, d-l
DrEgoiu Ovidiu-consilier juridic Ai un cetdtean al comunei d-l Farcag Mitru-
Covisint nr.518.

Se constat6 ci gedinta este statutarS.
D-l pregedinte de gedinti prezintd ordinea de zi conform Dispozitiei

nr.84/ 15.03.2017.
Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobd cu 1O voturi pentru, fiind

adoptati hotirArea nr.2L / 2O.O3.2O17, astfel :

l.Aprobarea ordinii de zi.
2.Aprobarea continutului procesului verbal al gedintei anterioare din data de
28.O2.20L7.
3.Proiect de hotSrOre privind imputernicirea reprezentantului comunei
CovEsin! in Adunarea GeneralS a Asociatilor a A.D.I.A.C.J.A-Initiator-
Viceprimar-Mari us-Silviu Onet.
4.Proiect de hot5r6re privind aprobarea contului de executie al bugetului local
pe anul 2016- Initiator-Viceprimar-Marius-Silviu Onet.
5.Proiect de hotir6re privind aprobarea bugetului local pe anul 2Ol7-Initiator-
Viceprimar-Marius-Silviu Onet.
5.Proiect de hot5r6re privind actualizarea Planului de analiz5 gi acoperire a
riscurilor al localititii Covdsint-Initiator-Viceprimar-Marius-Silviu Onet.
T.Proiect de hot5r6re privind aprobarea Planului de reparatii gi investitii pe
anul 2O17 pe domeniul public al comunei Cov5sint concesionat Compania de
apd Arad SA pentru suma de 16.OOO lei-Initiator-Viceprimar-Marius-Silviu
Onet.
S.Diverse.

Se trece la punctul nr.2 al ordinii de ziz" Aprobarea continutului procesului
verbal al gedinlei anterioare din data de 28.O2.2OL7". D-na secretar supune
spre aprobare procesul verbal al gedintei anterioare din data de 28.O2.2OL7,
intrebfind dacd existi probleme cu privire la conlinutul acestuia sau se solicitd
menlionarea exact5 a opiniilor exprimate in gedinta anterioari.

intruc6t nu sunt disculii, se supune la vot procesul verbal al gedintei din
data de 28.02.2017, care se aprob5 cu 10 voturi pentru, fiind adoptati
hotirfirea nr.22|2O.O3.2OL7- privind aprobarea continutului procesului verbal
al gedinlei anterioare din data de 28.O2.2OL7.

Se tiece la punctul nr.3 al ordinii de zii" Proiect de hotir6re privind
imputernicirea reprezentantului comunei Covdsin! in'Adunarea Generald a
Asociatilor a A.D.I.A.C.J.A".

Se prezintd proiectut de hotir6re. D-l viceprimar One[ arati cd datoritd
faptului ci prin Ordinul nr.5ol3o.OL.}OL7 s-a constatat incetarea de drept
inainte de expirarea duratei normale a mandatului de primar al comunei



Covdsin! a domnului Batint Traian-Gheorghe este necesar sE procedim la
desemnarea altui reprezentant.

D-na secretar aratfi cE in conformitate cu prevederile art.1O alin.S din legea
nr.Stl20O6, reprezantarea UAT-urilor in Asocialie poate fi exercitati numai de
citre-primar, care este gi reprezentantul UAT-urilor in adunirile Generale ale
Aociatiei.

tniruc$t nu sunt disculii, se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se

aprobi cu 1O voturi pentru, fiind adoptatE Hot5r6rea NR.23l2O-O3.2OL7.
Se trece la punctul nr.4 al ordinii de zi:" Proiect de hotir6re privind

aprobarea contului de execulie al bugetului local peanul 2OL6".
Se prezintd proiectul de hotirAre. D-l inspector Singeorgean Lucian arati cd

la nivelul anului 2016 a existat un realizat de 419O,OO mii lei, cheltuit 3429,76
mii lei, iar excedent a fost 76O124 mit lei. D-l inspector aratd cE important este
excedentul de aproape 8 miliarde lei.

D-l Stoica aratd ci la cheltuieli la detaliere la intrefinere cazane 9i coguri 9i
la primirie gi ta gcoalfi 6,20 mii lei, aceste cheltuieli i se par foarte mari; arat5
cd d6nsul s-a intlresat la Consiliul Judelean gi la alte firme iar costul este in
jur de 4OO-5OO lei pe an intretinerea'

D-l inspector Singeorgean arati ci sunt 4 cazane pentru intretinere.
D-l Stoica aratS cd la noi cheltuielile sunt foarte mari, c6t costi cheltuiala pe

an pentru un cazan.
b-l inspector Singeorgean arati ci in conformitate cu contractul incheiat

este de 13OO leilanlcazan.
D-l Stoica aratf cd d6nsul aga cum a spus s-a interesat 9i pentru 1 cazan in

jur de 1OO Kw cheltuiala de intrelinere este de 4OO-5OO leilan, dar la noi
cheltuielile au fost foarte mari.

D-l Viceprimar One! aratd ci trebuie studiat contractul 5i g5sitd o varianti
mai ieftini pentru aceste cheltuieli de intretinere.

D-l Stoica mai intreabd despre cheltuielile de la culturH pentru amenajare
parc.

D-l inspector Singeorgean arati cE este vorba de 27,5 mii lei -amenajarea
parcului din fala primiriei, inclusiv florile plantate gi ghivecele cu flori.

D-l Stoica mai intreab6 de lucr5rile de indep5rtare vegetatie vale.
D-l inspector Singeprgean aratd ci este vorba de 5O milioane lei , a fost o

firmi speciatizatd dJla O?adea, s-au toaletat pomii din zona de sus, si nu mai
avem probleme cu firele de Ia transformatorul din zon6 unde erau probleme
din cauza crengilor.

D-l Stoica mai intreabi ce reprezintS reparaliile curente la capitolul
protectia mediului.

D-l inspector Singeorgean arati ci este vorba de 12O milioane lei pentru
punerea in functiune a statiei de epurare.

D-l Stoica mai ridici problema cheltuielilor de la festivalurile organizate,
aratd ci in ceea ce privegte Festivalul t.T.Florea, Festivalul vinului 9i cel de
colinzi cheltuielile alocate sunt in ordine, dar pentru Festivalul rom6nilor de
pretutindeni nici nu am fost treculi la organizatori, tabdra este a Bisericii gi nu
a Primiriei, nu trebuiau ficute cheltuieli.

D-l inspector Singeorgean arat5 cd este un festival important al romAnilor
de pretutindeni, am participat gi noi la cheltuieli.

b-l Iovici soliciti pentru gedinla urmdtoare o evidentd cu cheltuielile pentru
autoturism, respectiv foile dL parturs gi benzina cheltuitS, cine !ine aceasti
evidenti

D-l inspector Singeorgean arati cE dinsul o !ine, dar nu are la d6nsul
aceasti evidentS.

D-l Iovici ariti cd soliciti pentru gedinga urmitoare aceasti evidentS,
respectiv foile de parcurs gi c6t combustibil a fost consumat in anul 2015'

D-t Iovici mai atenlioneaz5 pe d-l viceprimar asupra faptului cE magina
primiriei sH fie utilizaii doar pentru probleme de serviciu, nu sd-l plimbe pe

fostul primar.
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D-l Iovici mai aratS ci s-au cheltuit pentru criblur5, piatrd spart5 48 4,
milioane lei, imprSgtiat, nivelat, lucr6ri utilaj 51 milioane tei, transport f
materiale strizi 26 milioane lei.

D-l viceprimar arat6 ci s-au utilizat pentru strdzile din comun5.
D-l lovici intreabd unde s-au utilizat.
D-l inspector Singeorgean arat6 c5 pe strada de la Pagcal5u Raul spre

Tudur Rodica au fost duse aproximativ 12 magini de piatrS, au fost utilizate 2
utilaje pentru imprSgtiat : al nostru gi 1 utilaj inchiriat.

Se supune la vot proiectul de hot5rire care se aprobi cu 5 voturi pentru, 2
ablineri(Balta, Iovici) gi 2 impotriv5(Stoica, Sdmirtean), fiind adoptatd
Hoti16re a nr.24 / 2O.O3. 20 17.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi=" Proiect de hotdr6re privind
aprobarea bugetului local pe anul 2OL7".

Se prezintd proiectul de hot6r6re. D-l inspector Singeorgean arati cE

daci in anul 2OLG am avut un buget de 275O,OO mii lei, in anul 2OL7 este putin
mai mare respectiv 3602,04 mii lei.

D-l inspector Singeorgean arati cu privire Ia buget cE este vorba de
23602,04 mii Iei venituri, iar la cheltuieli cele 36O2P4 mii lei sunt previzute pe
capitole astfel: 655,36 mii lei -autorit5li publice, 75 mii lei -ordine public5'
LO42,57 mii tei- invit5m6nt, 15O mii lei Culturi gi religie, 5L2,47 mii lei-
asistenffl social5, 276 mii lei-servicii gi dezvoltare, 35O mii lei -protectia
mediului | sLO$4 mii lei-transporturi, 3O mii lei -alte actiuni economice-PSl.

D-t inspector Singeorgean aratd cd pentru anul 2OA7 avem in vedere
Iucriri de extindere a grupului sanitar, reabilitare Corp A $coali, acoperig la
Grddini!fi gi camerd cazan/camer5 tehnic6 la Grddinit5, cheltuieli pentru capel5
gi si avem in vedere faptul cd avem excedent la finele anului 2015.

D-l Iovici intreabi ce s-a intimplat cu cei 3OO milioane lei excedent la
sfirgitul anului 2015.

D-l Stoica aratd cd nu au fost prevdzute sume pentru sport, ce se
intfimplS nu mai facem sport, nu avem copii. Arat6 cE a mai spus cd trebuie
autorizati Asocialia sportivS, pentru a fi club sportiv, pentru a functiona
trebuie ajutat, la noi nu li s-a dat nimic; primiria trebuie si faci demersurile in
vederea autorizdrii.

D-na secretar intreab6 cine de la Prim5rie si se ocupe de acea Asociatie
Sportivfi, de autorizare, arati cd i se pare normal ci cine doregte aceastd
autorizare si se implice direct, sH se intereseze gi sE o rezolve, putinii angaiati
ai Primiriei nu au timpul fizic pentru aceste demersuri.

D-l Stoica arat6 cd trebuie si rezolvim gi problema cu capela c5 nu s-a
f5cut nimic.

D-l Iovici aratd ci pemtru capelS ar trebui vorbit cu primarul de la
56ntana pentru proiect deoarece acesta a ficut pentru localitatea Caporal
AIexa.

D-l viceprimar One! arati c5 a vorbit gi cu cei de la Ghioroc ai de la $iria,
ne interes6m gi vedem concret.

D-l inspector Singeorgean arat6 cd pentru capel5 s-a identificat gi misurat
locul gi putem continua cu demersurile.

D-l inspector Singeorgean mai arati ci in ceea ce privegte excedentul de
760,00 mii lei si avem in vedere ci poate fi utilizat doar pentru cheltuieli de
capital.

in ceea ce privegte cheltuielile avem in vedere 8OO milioane lei pentru
acoperig gcoalS, aproape 1 miliard lei pentru capelS, 5 niiliarde lei cofinantare
pentru PNDL-pentru strdzt apd gi canalizare.

D-l Stoica aratd cd ar fi bine si mai prindem 1 proiect sE se introduc5 9i
apd gi canalizare, dar avem strizi pe care trebuie sparte drumurile, ar fi bine
si avem in vedere introducerea apei gi canalizirii gi apoi si fecem drumurile.



Tot d-l Stoica precizeazd cd ar fi bund o dezbatere publici cu cetStenii din A
comund despre acest buget 9i dup5 aceea s5-l votim. u

D-l inspector Singeorgean aratd cd trebuie si se voteze bugetul pentru a
putea sH function5m, dar Consiliul Local poate rectifica bugetul local atunci
c6nd este necesar.

D-l Stoica arati ci anul trecut c6nd a fost cererea Bisericii Adventiste s-a
spus cd se vor da bani la rectificare gi nu s-a mai rezolvat.

D-l inspector arati ci in interioru! bugetului se pot face rectific5ri, dar in
ceea ce privegte cererea Bisericii Adventiste discutia a fost ci dacd mai primim
bani, atunci putem si le d5m 9i lor.

D-l Ardelean aratd cd a intrebat in gedinta trecutd de bonificatia pentru
plata integralS a impozitului gi i s-a rispuns ci este 5 olo, a fost menlionati in
Hotdrirea Consiliului Local, Ia unele localitSti este LOo/o, nu este moral care
este situatia.

D-l inspector Singeorgean arati cE bonificalia este intre 5-1oo/o gi este
stabilitd de Consiliul Loca!, propunerea a fost de 5olo deoarece la nivelul UAT
Covisin! impozitele gi taxelele locale au fost majorate foarte putin.

D-l Chig aratd cd bugetul este prost f5cut pentru ci nu s-a prins nimic la
sport.

D-! Stoica revine 9i aratd ci trebuie rezolvat Statutul juridic al Asociatiei
sportive, pentru a avea cadrul legal gi a putea aloca o sumd de la bugetul local
pentru aceast6 Asociatie.

D-l Gagpar arati ci nu avem conditii, trebuie ref6cute toate investi[iile
fdcute la terenul de sport.

Se supune la vot proiectul de hotirdre, care se aprobi cu 6 voturi pentru, gi
4 impotrivE(Stoica, Iovici, Sdmdrtean, Balta)rfiind adoptati HotH16rea
nr.25 / 2O.O3.2OL7 ,

Se trece la punctul nr.6 al ordinii de zi{' Proiect de hotir6re privind
actualizarea Planului de analizS gi acoperire a riscurilor al localit5Sii Covisint".

Se prezinti proiectul de hotir6re. D-l viceprimar Onet arati ci in fiecare
an acest plan de analizS gi acoperire trebuie actualizat.

D-l Iovici arati cE acest plan il considerd interesant.
intruc6t nu sunt discu[ii, se supune la vot proiectul de hot5r6re, care se

aprobi cu 8 voturi pentru gi 2 abtineri(Sdmdrtean, Balta), fiind adoptati
Hoti16 re a nr.26 / 2O.O3.20 17.

Se trece la punctul nr.7 al ordinii de zi:" Proiect de hotir6re privind
aprobarea Planului de reparagii gi investitii pe anul 2OL7 pe domeniul public al
comunei Covdsint concesionat Compania de api Arad SA pentru suma de
15.OOO lei".

Se prezint5 proiectul de hot5r6re. D-l viceprimar One! aratd cd in fiecare
an trebuie aprobat aces plan de investitii, pentru anul 2OL7 este vorba de
suma de 16.OOO lei.

D-l Chig aratd cd este vorba de redeventS care se constituie in investitii
pentru anu! urmitor.

D-l Stoica intreabd gi daci nu suntem de acord cu acest plan, ar trebuio si
ni se prezinte gi noud situatia.

D-l Chig arati cd reparatiile propuse trebuie f5cute, apometrele nu ajung
pentru brangamente, noi le-am concesionat gi Compania de Ap5 Arad SA are
evidenta.

D-l Stoica arat5 ci se doregte sE cunoagtem concret situatia.
D-l Chig arati ci la Compania de Api Arad SA existi evidenta gi se poate

solicita.

Se supune se supune la vot proiectul de hot5rdre, care se aprob d cu 7
voturi pentru gi 3 impotriv5(Stoica,S5mirtean, Balta), fiind adoptati Hotirirea
nr.27 / 2O.O3.2OL7.

Se trece la punctul nr.8 al ordinii de zi:" Diverse ".



D-na secretar informeazd membrii Consiliului Local cd solicitarea d-lui ql
Stoica pentru drumul gi situatia din spatele gridinii de la nr.345 a familiei Olar '"

va fi pregititi de d-na Duca pentru gedinta urmitoare a Consiliului Local,
deoarece aceasta este in concediu legal gi nu a putut fi prezent6 la gedinta de
astdzi.

D-l Stoica aratd ci este cam cusutd , de ce a plecat in concediu chiar acum.
D-na secretar arati cd d-na Duca a avut probleme personale gi de aceea

este in concediu legal, la care de altfel are dreptul.
D-l Stoica ii spune d-lui viceprimar cE solicit6 ca d-l Bdtrin Mihai si fie

retras de pe magina Primiriei, ci nu i se pare corect sd fie la dispozitia unui
fost primar corupt.

D-l Onet aratd cd a luat mdsuri.
D-l Stoica aratd c5 nu mai este cazul ca d-l viceprimar sE nege cH a fost

vizuti magina de mai multe ori, ducdndu-l pe Balint gi daci se mai intAmpl5 igi
asumd riscul gi intr5 d6nsul cu magina in magina Primiriei pentru a-i confirma
ci este aga.

D-l Iovici aratd cd gi dAnsul a v5zut de multe ori c5 magina Primiriei merge
cu Balint, de exemplu in data de 4 martie , in data de 5 martie, sE fie schimbat
Bitrin de pe magin5, spune cd nu doregte si fie ranchiunos dar toatd ziua e
magina la el acasd, cu magina Prim5riei si se rezolve problemele Prim5riei.

I se di cuv6ntul d-lui Farcag Mitru-cet5[ean al comunei , care arati ci era
bine si se fi discutat bugetul inainte, de asemenea a auzit despre toaletarea pe
vale.

D-l inspector Singeorgean arat5 c5 pentru toaletdri trebuie si avem firme
specializate in aceste lucrdri.

D-! Farcag arati cE la teren de sport este dezastru, arat5 ci i se pare 
-

necesar sE avem o bazd sportiv5, e o rugine, avem comunele limitrofe $iria gi
Ghioroc, de ce la noi nu se poate.

D-l Farcag arati cd o alti probelm5 pe care o ridici este trotuarul de la
moar5, pe care nu se poate circula.

D-l Iovici aratd cE s-a construit pe domeniul public Ai nu se iau mdsuri
pentru a intra in legalitate.

D-! Farcag soliciti lista celor 35 copii pe care Prim5ria ii ajutE pentru
transportul la gcoalS pentru a-i coopta in diferite activititi la nivelul comunei gi
a face gi ei ceva pentru sprijinul acordat, si-i gi responsabilizdm.

Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridic5 gedinta.
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